

#### Lillian Yian Lin

Product Designer / Industrial Designer yianlin0224@gmail.com
https://www.lillianlindesign.com/

## **SKILLS**

#### **Designer Skillset:**

Product and Packaging Design, Research, Prototyping, Digital and Hand-drawing Sketch, 3D Modeling and Rendering, 3D Printing (SLA, Powder, FDM, PLA), Product CMF, Storytelling, Service Design and UIUX, Benchmarking

## Analog:

Digital and Hand-drawing Sketch, Research, 3D Crafting and Prototyping, Typography, Layout, Presentation

#### Software:

Solidworks Keyshot Blender Rhino Figma Adobe Suite (Al, PS, XD, InDesign) Procreate

## Languages:

English (fluent) Mandarin Chinese (native)

## **ACHIEVEMENTS**

## Spark Design Award Finalist

Project "Hygi" - 2021 Spark Award Fall/Winter Student Award Finalist

## Toy Car Design | Modelshop Gallery | Dec 2019

"Downpour" is a Toy Car Design elected and showcased in the campus gallery of ArtCenter model shop.

## Versita - Product Design Gallery | Mar 2021

Officially selected by the Product department to represent the Spring 2021 Gallery, and published on the gallery site.

## ArtCenter Product Design Scholarship

Year 2020-2022, rewarded for excellence of portfolio and academic performance by departmental review.

## ArtCenter Provost List | 2020-2022

Recognized for GPA 3.8 or higher

## **EDUCATION**

## ArtCenter College of Design

Product Design Undergraduate 2019-Present | Bachelor of Science Accumulative GPA: 3.8

## **EXPERIENCES**

## Product Design Intern at Perrigo

2022.5-2022.8 | Interning at Perrigo, Oral and Dental Care

Assisting the Industrial Design team in various steps of the design process in building consumer oral care products. Contributions include design research, user observations, ideation, brainstorm, storyboarding, concept development & refinement, 3D modeling & rendering, and presentation.

Established a CMF color trend research for year 2023-2024, helping Perrigo implement a color palette for future oral care products to refer to. Chosen to present this color trend research as Tech Talk on behalf of the team at the headquarters of Perrigo in July, 2022.

## Product Designer and Researcher, Cedars-Sinai

2022.9-2022.12 | Sponsored project with Cedars-Sinai Medical Center

In partnership with Cedars-Sinai, create strong messaging and branding deliverables in terms of physical info booth product UX, graphic-based branding and web platform. As main researcher and product designer, focus on helping community-based healthcare providers and advocates increase clinical trial awareness and participation.

#### Industrial Design Intern at Momentum4All

2021.9-2022.4 | Interning at Momentum, Pediatric Therapy Network

Come up with adaptive and inclusive designs throughout Momentum4all, creating innovative disability design and services.

Collaborating with occupational and physical therapist to develop ergonomic product that stimulates sensory of body. In addition, designs are tested by a wide spectrum of users ranging from children to adults.



# 工业设计师 | 产品设计师

## 林忆安 Lillian Yian Lin 联系由迁:153 175 147/

联系电话: 153 175 14720 / (+1) 626 319 6865 (美国号码)

微信: lya20010224

邮箱: yianlin\_lya@163.com

作品集网站: https://www.lillianlindesign.com/

中国 上海

# 技能

#### 软件

Solidworks, Rhino, Procreate, Onshape Adobe Suite (Al, PS, InDesign, XD) Figma (交互)

Rhino (犀牛建模)

Keyshot (渲染)

Procreate

#### 软实力

Brainstorm,市场调研,团队合作与沟通,材料,生产,设计与完善

## 设计技能

手绘,建模与渲染,产品模型,包装设计,3D打印,激光切割用户界面与服务设计,产品CMF(Color, Material, Finishing)

## 语言

中文, 英语

# 获奖情况

## Spark Design Award Finalist

产品设计项目Hygi获2021年秋冬Spark设计奖

## ACCD Provost List-绩点表彰

学期GPA 3.8 以上 2020年夏季至今

## ACCD 年度作品展厅-工业设计部门

-可持续设计类工业设计项目Supe, 2022年春季 -医疗产品设计项目 "Versita脑性瘫痪用户绘画辅助仪器", 2020年秋季

## ACCD 年度作品展厅-3D部门Gallery

玩具车设计 "Downpour" | 2019年秋季

## ACCD学年制奖学金

2020至今

# 教育经历

美国艺术中心设计学院 | ArtCenter College of Design 理学学士,产品设计专业帕萨迪纳,美国加利福尼亚州 2019 秋季至今 | 预计2023年毕业综合GPA: 3.8

## 专业经历

## 工业产品设计实习生 | 美国Perrigo医药公司

2022.5-2022.8 | 实习于Perrigo牙科与口腔护理产品研发部门

作为工业、产品设计团队实习生,进行研发、造型、建模、市场调研等各个阶段的设计工作。辅助后几个季度上市/投入生产的牙科与口腔护理类产品设计开发与用户体验。

与工业设计部门主管共同负责研究2023至2024年公司CMF市场趋势研究,用于引导未来两年间产品材料/生产技术/配色等方面的运用与决策。同年7月底,作为工业设计团队代表,于Perrigo总部发表该CMF项目的成果演讲,并分享研究结果予其他相关部门使用。

## 产品设计师 | 美国Cedars-Sinai医疗中心

2022.9-2022.12 | Sponsor项目,提升临床实验参与度的产品研发

为美国加州最大的医疗机构Cedars-Sinai工作期间,担任产品设计师与调研。主导品牌的视觉系统,信息站台等主要实体产品;同时,参与设计了医疗工作者端的信息库界面,与辅助临床实验用户(CT病人)客户端的用户体验,提升临床信息导览搜索方面的体验。作为团队中的主要调研,负责了市场与用户调研,信息反馈等。

## 产品设计实习生 | 美国加州Momentum4AII公司

2021.9-2022.4 | 实习于Momentum4All 医疗产品设计研发部门

在该半年实习项目期间,为工业设计团队开发儿科相关设计。与公司团队中的职业临床理疗师(OT, PT) 对接并合作研发、进行实体产品测试,参与研发的用户包括成人与儿童。